

Villa contemporaine de 360 m² avec vue sur le Luberon Gordes, France

Property Code: 39

Property Location:

Gordes, France

Amenities:

Bathrooms: 5.0

Bedrooms: 7

Surface: 360 M²



Description:

Explore the pinnacle of refinement with this sumptuous contemporary villa just minutes from Gordes!

This is the perfect fusion between the elegance of Gordes stone and contemporary luxury.

This 360m² villa is equipped with ultra-modern equipment such as ducted central heating, heated and cooled floors and its glass railings backlit in the color of your choice thanks to LED lighting... Its 7 bedrooms, 3 shower rooms and 2 bathrooms will make this residence a true haven of peace for the whole family.

Let yourself be enveloped by the tranquility of its sumptuous heated swimming pool (12m x 5m) or enjoy the breathtaking panoramic view of the Luberon from the 400 m² terrace.

Quality materials have been tastefully chosen such as:

- the stone of St Gens for the terrace and the swimming pool
- black granite for the kitchen
- anti-intrusion glass for bay windows...

Discover the ultimate comfort of this exceptional villa. For a unique experience contact Guillaume Bretillard on

07.77.28.42.01 / 04.90.20.11.72.

Price of the property: €3,200,000

Fees payable by the seller

DPE: in progress

GES: in progress

Information on the risks to which this property is exposed is available on the georisks website:
www.georisques.gouv.fr

Explorez l'apogée du raffinement avec cette somptueuse villa contemporaine à quelques minutes de Gordes !

Il s'agit là de la parfaite fusion entre l'élégance de la pierre de Gordes et le luxe contemporain.

Cette villa de 360m² est dotée d'équipements ultramodernes tels qu'un chauffage central gainable, d'un sol chauffant et rafraîchissant ou encore de ses garde-corps en verre rétroéclairés de la couleur de votre choix grâce à l'éclairage led... Ses 7 chambres, 3 salles d'eau et 2 salles de bains feront de cette demeure un véritable havre de paix pour toute la famille.

Laissez-vous envelopper par la quiétude de sa somptueuse piscine chauffée (12m x 5m) ou profitez de la vue panoramique à couper le souffle sur le Luberon depuis les 400m² de terrasse.

Les matériaux de qualité ont été choisis avec goût tels que :

- la pierre de St Gens pour la terrasse et la piscine
- le granit noir pour la cuisine
- le verre anti-intrusion pour les baies vitrées...

Découvrez le confort ultime de cette villa d'exception. Pour une expérience unique, contactez Guillaume Bretillard au 07.77.28.42.01 / 04.90.20.11.72.

Prix du bien : 3 200 000€

Honoraires à la charge du vendeur

DPE : en cours

GES : en cours

Les informations sur les risques auxquels ce bien est exposé sont disponibles sur le site géorisques :
www.georisques.gouv.fr

Single Family Home,
Sale

3 200 000 EUR

www.eraeuropeic.com